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 - 2 -

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017 július 10. -én 
megtartott, rendkívüli nyílt üléséről. 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester 
 Tiszovszki István képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Szabó Sándor képviselő 

 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, és a jegyzőt.  
A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a képviselő-testületi ülésen 5-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javasolja Szabó Sándor képviselőt, akit a Képviselő-testület 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 

1./ A Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-Gazdálkodás Fejlesztése 
Társulás társulási megállapodás módosításának elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
  
2./ Anyakönyvi rendelettervezet megtárgyalása és elfogadása. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 
 
3./ A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 
összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet tervezet 
megtárgyalása és elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
4./ Óvodavezetői pályázati felhívásra érkezett pályázatok elbírálása, óvodavezető 
kinevezése. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
5./ Egyebek 
 
 

A napirendeket a képviselő testület egyhangúlag elfogadta. 
 

1./ A Hatvan és Környéke Települési szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társulás társulási megállapodás módosításának elfogadása. 
 

 
Hrncsjár Mihályné: 
Az előterjesztést elolvasták, ha nincs kérdés, úgy javaslom, szavazzunk. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta: 
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57/2017.( VII.10.) számú képviselő-testületi határozata: 

 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést, és úgy 
döntött, hogy támogatja a Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-Gazdálkodás 
Fejlesztése Társulás Társulási Megállapodásának a 2. melléklet szerinti egységes szerkezetbe 
foglalt szövege szerinti módosításait. 

2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Társulási Megállapodás 2. 
melléklet szerinti módosítását a Társulási Tanács ülésén az önkormányzat képviseletében 
támogassa, valamint azt aláírja. 
Határidő: a Társulási Tanács ülésén 
Felelős: a polgármester 

 
2./ Anyakönyvi rendelettervezet megtárgyalása és elfogadása. 
 

Várnai Ildikó: 
A Nógrád Megyei Kormányhivatal, Törvényességi Felügyeleti Osztálya törvényességi 
felhívással élt a 6/2016 (IV.27.) számú rendeletünkben foglaltakkal kapcsolatban. A 
felhívásban foglaltak figyelembevételével, egy új rendelettervezetet készítettünk elő, mely 
véleményem szerint már mindenben megfelel a jogszabályi előírásoknak. 
A tervezetet mindannyian megkapták, ha van kérdés, vagy javaslat arra szívesen válaszolok. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Kérem kézfeltartással, jelezze, aki egyetért a rendelettervezet elfogadásával. 

 
Vanyarc Község Önkormányzat képviselő testülete 5 igen szavazattal megalkotta az  

5/ 2017. (VII. 11.) számú  
A hivatali helyiségen belüli és kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 
anyakönyvi események engedélyezésének szabályairól és díjairól szó rendeletét. 

 
( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi ) 
 

3./ A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 
összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet tervezet 
megtárgyalása és elfogadása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 
Az arculati kézikönyv, valamint a településképi rendelet elkészítéséhez és elfogadásához 
szükséges elfogadnunk a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló rendeletünket. A tervezetet 
mindannyian megkapták, ha nincs kérdés, vagy hozzászólás, úgy javaslom elfogadását. 
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Vanyarc Község Önkormányzat képviselő testülete 5 igen szavazattal megalkotta a  
6/ 2017. (VII. 11.) számú  

A településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel összefüggő 
partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendeletét. 

 
( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi ) 
 

4./ Óvodavezetői pályázati felhívásra érkezett pályázatok elbírálása, óvodavezető 
kinevezése. 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Határidőre 2 érvényes pályázati anyag érkezett, melyet a képviselők az ülést megelőzően már 
mindannyian áttanulmányoztak. 
Megállapítom, hogy mindkét pályázat tartalmilag és formailag is, bár csak részben, de 
megfelel a kiírásban szereplő feltételeknek, azonban Pleva Jánosné sajnos nem kezdte el a 
vezetőképzést, így a kinevezéshez szükséges képzettséggel nem rendelkezik. 
Thomka Noémi pályázati anyagában viszont megtalálható az igazolás arról, hogy a Miskolci 
Egyetem Közoktatási vezető és pedagógus szakvizsga szakirányú képzésen vesz részt, és a 
képzést 2018. májusában fejezi be. Tehát 2018 májusában rendelkezik majd Közoktatási 
vezetető és pedagógus szakvizsgával. 
 
Cselovszki László:  
A pályázati anyagokat mindannyian elolvastuk, és megállapítottuk, hogy a kiírásunkban 
szereplő pályázati feltételeknek Thomka Noémi felel meg. Szerintem meghozhatjuk a 
döntésünket. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

58/2017.( VII.10.) számú képviselő-testületi határozata: 
 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete A Vanyarci Napsugár óvoda 
óvodavezetőjének 2018. január 1.-től Thomka Noémi Bátonyterenye Dobó út 7 szám alatti 
lakost nevezi ki 5 év időtartamra. 
 
Határidő: 2018. január 1. 
Felelős: a polgármester 
 
Cselovszki László: 
Úgy látom, hogy a testület döntése ebben a kérdésben egyhangú. Azért én szeretném, ha 
Thomka Noémit meghívnánk egy kötetlen személyes beszélgetésre, bár tudom, hogy 
mindannyian ismerjük, de azért jó lenne egy közelebbi kapcsolatot kialakítani vele, még a 
tényleges munkába állása előtt. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Ennek semmi akadálya, szerintem örömmel eljön, biztos lesz sok megbeszélnivalónk, az  
elképzeléseiről, és az óvodánk jövőjéről. A következő ülésünkre meghívom. 
 
Van még néhány  fontos megbeszélnivalónk, mielőtt az ülést bezárnánk. 
Önkormányzatunk sikeresen pályázott 3 területre is, mint azt önök is tudják. 
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 Az egyik a TOP-4.2.1.-15 Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának fejlesztése, melyre 
összesen 59.342.167 forint vissza nem térítendő támogatást, a másik a TOP-4.1.1-15 
Egészségügyi alapellátás infrastruktúrájának fejlesztése , melyre 31.604.661 forint vissza nem 
térítendő támogatást, valamint a TOP-3.2.1-15 Önkormányzati épületekek energetikai 
korszerűsítése, melyre 62.759.438 forint vissza nem térítendő támagatást sikerült nyernünk. 
 
Mindhárom projekt fizikai befejezésének határnapja 2018 október illetve december, de mivel 
télen nehéz lenne építkezni, ezért jövő ősszel mindent be kell fejezni. Tehát mihamarabb 
hozzá kell látni a kivitelezéshez, természetesen a szükséges engedélyek beszerzése, illetve a 
közbeszerzések lebonyolítása után. 
 
Cselovszki László: 
Egyszerre három beruházást nem fogunk tudni átlátni, úgyhogy először a szociális konyhának 
kellene nekifogni, azt még az idei nyáron meglehet kezdeni, és ha szerencsénk lesz az 
időjárással, talán ebben az évben be is, fejezhetjük. A másik két beruházás mehet 
párhuzamosan, sőt nem is lehet szétválasztani, hiszen az egészségügyi alapellátások, mint 
orvos, védőnő fogászat stb, az önkormányzat épületében vannak. Ezeknek kora tavasszal 
lehetne nekikezdeni, hiszen nyáron be kell fejeznünk, mert közben sem az önkormányzat 
hivatalában, sem a rendelőkben nem állhat le a munka. 
 
Mlinko Nándor: 
A szociális konyha mielőbbi átadása azért is halaszthatatlan, mert a szünidei 
gyermekétkeztetést, egyre többen veszik igénybe. Ha jól tudom most 34 gyermek, étkezik, de 
ez a szám folyamatosan nő. Nem tudjuk hol étkeztetni őket, és az időseket sem, pedig lenne 
igény arra, hogy ne házhoz szállítsunk, mert legalább addig közösségben vannak, amíg 
ebédelnek.  
 
Tiszovszki István: 
Ez nem kérdés, minden amellett szól, hogy a konyhával kezdjünk, úgyhogy mihamarabb el 
kell indítani az engedélyeztetési eljárást és a közbeszerzést, hogy augusztusban kezdeni 
tudjunk. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

59/2017.( VII.10.) számú képviselő-testületi határozata: 
 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a nyertes pályázatok megvalósítási sorrendje és ütemezése a következő: 
Szociális konyhai beruházás 2017. augusztus, majd az önkormányzat hivatala, és az 
egészségügyi alapellátási rendelők felújítása korszerűsítése beruházás, párhuzamos 
megvalósítása 2018 márciusa. 

2. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt a szociális 
konyha építési engedélyezési eljárásának mielőbbi megindítására. 

 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: a polgármester 
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Hrncsjár Mihályné: 

A házi szociális gondozás, ellátására, nemrégiben hoztunk létre Bér településsel egy társulást. 
A társulási megállapodást jóváhagytuk, a társulás bejegyzése megtörtént, van adószámunk, és 
megkezdhetjük a működést, de ehez működési engedélyt kell beszerezni. Ennek egyik 
feltétele a szakmai program elkészítése, és elfogadása. A szakmai program tervezete 
elkészült, annak tartalmát megismertük, így javaslom elfogadásra. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

60/2017.( VII.10.) számú képviselő-testületi határozata: 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő 
tartalommal, változatlan formában elfogadja a Vanyarci Házi szociális ápolási és gondozási 
Szolgáltatási Társulás, Házi segítségnyújtás szolgáltatásának Szakmai programját. 
Határidő: azonnal 
Felelős: a polgármester 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Maczó László Bér polgármestere nemrégiben megkeresett azzal a kéréssel, hogy a háziorvosi 
körzet tekintetében Vanyarchoz szeretnének csatlakozni. Mivel nálunk Szabó doktor Úr a 
feladatott vállalkozásban látja el, így elsősorban az ő beleegyezése szükséges a 
csatlakozásukhoz, de a doktor úr ezt vállalta. A Béri lakosok nagyrészének eddig is itt volt a 
kártyája, úgyhogy a magam részéről nem látom akadáját annak, hogy a jövőben a Vanyarci 
körzethez tartozzanak. 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

61/2017.( VII.10.) számú képviselő-testületi határozata: 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja Bér Község Önkormányzat 
azon kérését, hogy háziorvosi alapellátás terén, a Vanyarci ellátási körzethez csatlakozzanak.  
Amennyiben a szükséges hozzájárulásokat Bér Község Önkormányzata beszerzi a 
körzetmódosításhoz, úgy a képviselő testület ennek megfelelően módosítja a 12/2016. 
(XI.19.) számú, az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló rendeletét. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: a polgármester 
 

Mivel több hozzászólás, és kérdés nincs, így megköszönöm a részvételt, és az ülést bezárom. 

 
 

k.m.f. 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 
 

Szabó Sándor 
képviselő 


